
Protokół z posiedzenia 

XVII sesji Rady Seniorów w Kowarach, która odbyła się 4 maja 2022 r. o 

godzinie 10:00 w Urzędzie Miejskim w Kowarach. 

 

Obrady rozpoczęto 4 maja 2022 r. o godz. 10:02, a zakończono o godz. 11:10 tego samego 

dnia. W posiedzeniu wzięło udział 6 przedstawicieli Rady, co wobec ustawowego składu 

Rady, wynoszącego 7 osób, stanowiło kworum. Lista obecności przedstawicieli Rady – 

załącznik nr 1, lista obecności pozostałych osób – załącznik nr 2. 

 

W zebraniu uczestniczyli członkowie Rady: 

 

1. Krystyna Ratajska -przewodnicząca 

2. Mariola Demczur 

3. Barbara Schademam 

4. Irena Domańska 

5. Regina Nadziejko 

6. Edward Matczuk 

 

 

Nieobecni na posiedzeniu Rady: 

1.Jan Wojdan -zastępca  przewodniczącego   

 

Obecny był także Pan Ryszard Rzepczyński – Zastępca Burmistrza Miasta Kowary. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Informacja przedstawiciela Rady Seniorów Kowary w Radzie Seniorów Powiatu 

Karkonoskiego. 

4. Ustalenie programu spotkania z Radami Seniorów Powiatu Karkonoskiego. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 Posiedzenie otworzyła i przywitała zebranych Krystyna Ratajska. 

Ad. 2 Przewodnicząca przeczytała porządek obrad, który został zatwierdzony jednogłośnie    

(6 za).  

Przewodnicząca przekazała głos Zastępcy Burmistrza Panu Ryszardowi Rzepczyńskiemu, 

który przedstawił sytuacje w mieści. 

 

O godz. 10:30 do obrad dołączył Pan Edward Matczuk.  

O godz. 10:40 obrady opuścił Pan Ryszard Rzepczyński. 

 

Ad. 3 Informacje o Radzie Seniorów Powiatu Karkonoskiego przedstawiła Pani Krystyna 

Ratajska, która poinformowała, że karty Seniora – legitymacje  są ważne na całą Polskę. 



Kolejne spotkanie Rady Powiatu Karkonoskiego zostało zaplanowane na 06.06.2022 r. 

 

Ad. 4 Pani Krystyna Ratajska przedstawiła proponowany program spotkania, odczytała listę 

gości zaproszonych, wystawę rękodzieła w wykonaniu seniorów, program artystyczny w 

wykonaniu Kowarskich Wrzosów oraz odczytanie wierszy, które piszą Nasi Seniorzy.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

1.Mariola Demczur 

2.Regina Nadziejko 

3.Barbara Schademam 

4.Irena Domańska 

5. Edward Matczuk 

 

Ad. 5 W sprawach różnych poruszono następujące temat: 

- wznowienie gimnastyki korekcyjnej od września, 

- zawody brydża sportowego przeniesione na jesień, 

- przygotowania do wyborów Miejskiej Rady Seniorów na kolejna kadencję. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

1.Mariola Demczur 

2.Regina Nadziejko 

3.Barbara Schademam 

4.Irena Domańska 

5. Krystyna Ratajska 

Ad. 7 Zamknięcie posiedzenia Rady Seniorów. 

Na tym posiedzenie Rady Seniorów zakończono. 

 

 

 

Protokołowała:                                                Przewodnicząca Rady Seniorów                                                                                 

Anna Jabłońska-Zub       Krystyna Ratajska 

 


